
 MARIJA BRAJDIĆ VUKOVIĆ: 

 - Dobar dan još jednom. 

 Ja imam pitanje koje je povezano zapravo sa osobama s invaliditetom odnosno djecu s 

poteškoćama. Znamo da je u prošloj godini, na što mislim da Gradska uprava treba biti jako 

ponosna, je otvorena pdoružnica zagrebačkog Centra za neovisno življenje koje su otvorene 

podružnice čak na tri lokacije čime su proširene usluge za ranu razvojnu podršku i 

psihosocijalnu podršku te podršku osobama s mentalnim oštećenjima.  

Te je također u centru "Mali dom" otvorena podružnica za odrasle osobe s poteškoćama koje 

su starije od 21+. Te znamo također i da je zapravo u pripremi odnosno u skorom otvaranju 

zapravo uređenje dijela prostora na Velesajmu, dijela koji je povezan sa "Malim domom" 

također za djecu s poteškoćama. 

 Međutim, ono što me zanima danas bih voljela znati… Mi smo se kroz ovu godinu bavili 

zapravo pitanjem Centra za autizam na različite načine i na Skupštini jer se pokušava riješiti 

projektne prijedloge koji su vezani sa Ravnicama i Oporovcem. No također na Skupštini je bio 

i Statut zapravo Centra za autizam gdje smo mi proširili njihove djelatnosti i na socijalne usluge. 

Mene bi zato zanimalo što se dalje na tome radilo i zapravo što se zbiva sa Centrom za autizam 

pa bih to pitala gradonačelnički tim odnosno gradonačelnika. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zastupnice. Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Temom Centra za autizam se intenzivno bavi dogradonačelnica Dolenec pa će ona 

odgovoriti. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec, izvolite. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Još jednom lijep pozdrav svima.  

 I zahvaljujem vam zastupnice na ovom pitanju i što ste nas podsjetili da smo kao 

Gradska skupština dopunjavali Statut Centra za autizam 2022. godine.  

Podsjetiti ću one koji manje znaju ili informirati. Centar za autizam je možemo ja mislim 

slobodno reći ključna i središnja ustanova u Gradu Zagrebu a sigurno i vodeća u Hrvatskoj koja 

skrbi za osobe s autizmom od najranije dobi, dakle od vrtića pa sve do njihove odraslosti kroz 

različite oblike dakle i obrazovnih i socijalnih usluga.  

 No ono što je problem, i to je jedan od mnogih problema koje smo naslijedili, je 

činjenica da se Centar za autizam brine za preko 100 odraslih osoba što u organiziranom 

stanovanju, što u smještaju zapravo nije bila adekvatno regulirana. Mi smo to počeli regulirati 

prvo ovdje izmjenama odluka u Gradskoj skuphštini. Ali ono što je bilo najvažnije i puno teže 

je da njihove stvarne usluge koje oni pružaju dobiju licencu socijalnih usluga i na taj način im 

se omogući da se zapravo prijavljuju na pozive nadležnog ministarstva koje daje sredstva za 

socijalne usluge. I u tom smislu se nešto izuzetno važno dogodilo upravo ovaj tjedan a to je da 

je Centar za autizam dobio licencu za jedan od svojih prostora za organizirano stanovanje.  

To će mu omogućiti da se prijavi na taj javni poziv kada on izađe od ministarstva, a isto ćemo 

učiniti i sa svim drugim socijalnim uslugama koje oni pružaju, dakle poludnevnim i dnevnim 

boravcima i drugim oblicima podrške koje pružaju u obliku socijalnih usluga istovremeno 

ulažući u sve njihove objekte. Ja moram reći da ti ljudi koji rade u Centru za autizam su vrhunski 

stručnjaci i entuzijasti s obzirom na to u kakvim okolnostima rade.  
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U sve postojeće objekte istovremeno ulažemo, adaptiramo i podižemo standarde i također 

projektiramo novu školu u Oporovcu i novi prostor za odrasle korisnike u Maksimiru.  

Svi će se ti projekti u narednim godinama realizirati jer ovo je izuzetno važan korak koji 

omogućava da uz dakle financiranje koje je do sada bilo kroz Ministarstvo obrazovanja za dakle 

školski program… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …ostvarimo i financiranjem Ministarstva socijalne skrbi. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo zamejnici gradonačelnika. Dodatno objašnjenje… Povlačite ga? U redu. 

 


